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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 6/2024 z  jednání VV dne 20. srpna 2024 

 

Místo jednání: tělocvična, stadion Markéta 

Účastníci:   Výkonný výbor: Dušan Palcr (DP), Hana Schlangerová (HS), Roman Šuster (RŠ), 

Roman Rygl (RR), Marek Fořt (MF), Jiří Klement (JK) a Pavel Myšák (PM) 

Hosté:  Jiří Boháček (JB) 

 

Projednávané body: 

1. Směrnice mládeže 

JB předložil ke schválení dvě úpravy směrnice o soutěžích mládeže ČSRU společně s jejím 

doplňkem. Předložené úpravy zavádí termín soutěžní sezony, upravují ročníky v dívčí kategorii U12 

a opravují drobné, technické nedostatky. Předložený doplněk směrnice pak dočasně rozšiřuje 

juniorskou kategorii chlapců o hráče narozené v roce 2006 (U18  U19). 

Usnesení: VV schválil doplněk směrnice (8. 8. 2024) a první verzi úprav (12. 8. 2024) per rollam a 

během jednání i druhou, předloženou verzi úprav. 

2. Rozpočet 2024 

PM referoval o hospodaření v probíhajícím roce, kde díky přidělenému pořadatelství ME ragby XV 

chlapců U18 a mužů U20, úsporám při realizaci příprav národních týmů, zrušení některých akcí a 

navýšení příjmů došlo k narovnání rozpočtu. V návaznosti na pozitivní vývoj PM předložil 

aktualizovanou verzi rozpočtu, která počítá, mj. s narovnáním některých úspor z počátku roku. Mezi 

nimi jsou například odměny pro členy realizačních týmů reprezentací a úhrada nákladů na cestovní 

náhrady rozhodčích při domácích soutěžích – počínaje platností aktualizovaného rozpočtu 

budou pořádajícím klubům fakturovány pouze náklady na odměny rozhodčích, už ne jejich 

cestovní náhrady. 
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Usnesení: VV předložený rozpočet schvaluje společně s výčtem předložených změn s platností od 1. 

9. 2024. 

3. Investiční dotace NSA 12-2024 

JB předložil žádost o dotaci Národní sportovní agentury (výzva 12-2024: Movité investice – rozvoj 

materiálně technické základny vybraných sportovních svazů 2024), v jejímž rámci se svaz uchází o 

mobilní přístroj pro laseroterapii a dvě užitková vozidla pro převoz reprezentačních týmů na akce 

ragby 7s. V případě přidělení dotace by ČSRU hradila 15 % z pořizovací ceny majetku (tj. cca 377 

tis. Kč), zajistila lepší servis pro reprezentující sportovce a rovněž dosáhla významných finančních 

a administrativních úspor při zajišťování přepravy reprezentačních družstev. 

Usnesení: VV pověřuje JB podáním žádosti. 

4. Žádost o půjčku Rugby Babice 

PM předložil žádost Sportovního klubu Babice, z.s. o poskytnutí půjčky ve výši 400 tis. Kč. Klub o 

zmíněné prostředky žádá za účelem překlenutí období do příjmu prostředků od Národní sportovní 

agentury. JB objasnil situaci ohledně stavu žádosti klubu ve výzvě Můj klub, kde došlo k pozdržení 

výplaty prostředků bez zavinění žadatele.  

Usnesení: VV s udělením bezúročné půjčky ve výši 400 000 Kč se splatností do 31. 12. 2024 souhlasí 

a pověřuje PM její administrací. 

5. Realizační týmy 

VV byly předloženy k odsouhlasení změny u realizačních týmů reprezentací a výběrů ČSRU: 

a. PM navrhl zrušit paušální odměnu pro hlavního trenéra U20, kterým je Roman 

Šuster, čímž dojde k sblížení systému odměňování napříč realizačními týmy. 

b. RŠ předložil nominaci Ondřeje Kutila na pozici asistenta trenéra reprezentace mužů 

do 20 let. Záměrem je Ondřeje Kutila během sezony 2024 seznámit s prostředím a 

fungováním reprezentace, aby se pak mohl od roku 2025 posunout na pozici hlavního 

trenéra této reprezentace. 
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c. RŠ dále předložil návrh na výměnu hlavního trenéra u regionálního výběru Čech. 

Odstupuje Raymond Burnard a nahradit by ho měl Jan Selix. 

d. HS informovala, že Vít Chalupa rezignoval na pozici trenéra reprezentace žen 7s. 

Usnesení: VV schvaluje předložené návrhy (body a-c) a pověřuje sportovního ředitele (RŠ) vedením 

výběrového řízení na post hlavního trenéra reprezentace žen v ragby 7s. 

6. Žádost o znovuzavedení odměn pro hráče reprezentace mužů XV  

PM předložil požadavek realizačního týmu seniorské reprezentace mužů ragby XV opětovně zavést 

odměny pro hráče za účast na přípravě a utkáních reprezentace. Odhadovaná maximální výše 

ročního nákladu na odměny byla vyčíslena na 750 tis. Kč. 

Usnesení: VV žádost na znovuzavedení hráčských odměn zamítá. Při přepočtu uvedené částky na 

průměrný příspěvek jednomu hráči členové VV nepředpokládají, že by finanční odměna vedla 

k významné změně přístupu ze strany hráčů. VV by za uvedené prostředky raději zvážila angažmá 

trenéra, či experta, který přispěje k systematickému rozvoji výkonnosti reprezentací.  

 

7. Přihlášky do projektu SCM na období 2024/25 

RŠ představil přijaté přihlášky ze strany klubů ucházející se o přidělení statutu a finanční podpory 

z projektu sportovních center mládeže (SCM). RŠ na základě bodových kritérií, účastí žádajících 

spolků v mládežnických soutěžích, a jejich výsledcích, doporučil prodloužit statut a podporu  

7 klubům, které byly do projektu zařazeny už v období 2023/24. U ostatních žadatelů RŠ doporučuje 

udělit státu SCM bez finanční podpory. Hlavním důvodem pro zachování počtu podporovaných 

klubů je omezené množství prostředků, které do projektu plynou ze strany NSA.  

Usnesení: VV uděluje statut a finanční podporu SCM pro žadatele v souladu s doporučením RŠ. 

 

8. Spolupráce s ASC Dukla 

PM informoval o proběhlé schůzce DP, RŠ a PM se zástupci ASC Dukla, pány Jančíkem a Bencem. 

Tématem schůzky byla podpora ze strany ASC pro období po vypršení stávající smlouvy (tj. od září 
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2024). I s ohledem na opětovný postup mužské reprezentace v ragby 7s do úrovně Championship 

zástupci ASC počítají s pokračováním podpory v obdobném rozsahu. 

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje PM uzavřením smlouvy s ASC pro nadcházející období. 

9. Kooptace nových členek VV ČSRU 

VV diskutoval záměr během nadcházející VH rozšířit své řady o tři nové členky s cílem navýšit 

názorovou pestrost a rovněž posílit hlas žen, které se v poslední době starají o hlavní reprezentační 

úspěchy českého ragby.  

Usnesení: VV pověřil PM, HS a RŠ vyhledáním vhodných kandidátek za účelem rozšíření VV. 

10. Přidělení podpory z grantu GIR 2.0 

JB oznámil stav grantového řízení, v jehož rámci ČSRU přerozděluje prostředky z dotace Get Into 

Rugby 2.0 od World Rugby. ČSRU obdržela pět žádostí, z nichž čtyři byly formálně v pořádku. 

Hodnotící komise pověřená VV (viz VV 2024/5, bod 11) doporučila, na základě posouzené kvality 

doručených žádostí, přidělit podporu (tj. 70 tis. Kč / žadatele) spolkům RC Olomouc a RC Plzeň. 

Usnesení: VV odsouhlasil udělení podpory v souladu s doporučením hodnotící komise (per rollam 

16. 8. 2024). 

11. Jmenování předsedy SRR 

 

JB informoval o proběhlém hlasování mezi členy sboru rozhodčích ragby (SRR) o osobě nového 

předsedy SRR. O post předsedy se ucházeli dva kandidáti, kteří obdrželi následující počty hlasů: 

 Nikola Zachariev (16 hlasů) 

 Thomas Mendes (12 hlasů) 

Usnesení: VV jmenuje Nikolu Zacharieva předsedou SRR a děkuje Tomáši Tůmovi za odvedenou 

práci. 
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12. Program valná hromady ČSRU 

PM představil navrhovaný program výroční valné hromady (VH), která proběhne 22. září 2024. 

Usnesení: VV představený program VH schvaluje a pověřuje PM jeho rozesláním na kluby. 

13. Jméno řídícího VH ČSRU 

PM předložil návrh jmenovat Matěje Rázgu řídícím VH ČSRU 2024 do jeho schválení plénem VH. 

Usnesení: VV pověřuje Matěje Rázgu řídícím VH ČSRU 2024 do jeho schválení plénem VH. 

14. Výroční zpráva 2023 

PM představil členům VV výroční zprávu ČSRU za rok 2023, která bude předmětem schválení VH 

ČSRU 2024. 

Usnesení: VV schvaluje předložení výroční zprávy na VH. 

15. Hrazení startovného v soutěžích mládeže 

JB přednesl návrh účtovat klubům, které se účastní soutěží mládeže, startovné jednou za celou 

soutěžní sezonu (tj. období podzim-jaro). V případě, kdy by se startovné účtovalo za každou soutěž 

zvlášť (tj. jedno startovné na podzim a jedno na jaře), by kluby účast v podzimní, „nesoutěžní“ 

variantě mládeže vyšla na 3 tis. Kč / družstvo, zatímco účast v seniorském Poháru jen na 2 tis. Kč. 

/ mužstvo. 

Usnesení: VV schvaluje předložený návrh a startovné za účast v soutěžích mládeže bude klubům 

účtována pouze jednou za soutěžní sezonu. 

16. Účast RU Donau Wien v podzimním Poháru 

JB představil VV smlouvu o účasti zahraničního klubu v soutěži ČSRU s klubem RU Donau Wien 

a rakouskou ragbyovou unií. Předmětem smlouvy je účast vídeňského týmu v pohárové soutěži 

mužů během podzimu 2024. Případné setrvání klubu v soutěžích ČSRU v roce 2025 by opět 

podléhalo schválení VV. 
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Usnesení: VV účast mužstva RU Donau v Poháru mužů 2024 schvaluje a pověřuje DP podepsáním 

smlouvy. 

17. Žádost RLC Dragons Krupka o přidružení k ČSRU 

JB přednesl žádost RLC Dragons Krupka o přidružené členství v ČSRU. Společně s žádostí klub 

předložil i výpis z rejstříku a platné stanovy. RLC Dragons Krupka jsou etablovaným klubem v 

„rugby league“, který by se rád připojil k ČSRU za účelem zapojení dětí a mládeže do soutěží, 

využití vzdělávacího systému ČSRU, a následného rozvoje ragby v ústeckém kraji. 

Usnesení: VV podmiňuje schválení žádosti úpravou stanov spolku, ze kterých bude odstraněna 

specializace spolku na „rugby league“, popřípadě bude doplněna o „rugby union“. 

18. Žádosti o záštitu ze strany ČSRU 

PM prezentoval žádost RC Tatra Smíchov o udělení žádosti ČSRU nad planovanými akcemi pro 

červen 2025: 

 Utkání Česko vs. New Zealand Ambassador’s XV (20.-22. 6. 2025) 

 Mezinárodní sedmičkový turnaj Prague 7s (18. 6. 2025) 

Usnesení: VV uděluje záštitu ČSRU nad předloženými akcemi. 

19. Zavedení odměny na pozici sportovního ředitele ČSRU 

PM předložil návrh na zavedení odměny pro Romana Šustera za výkon sportovního ředitele s 

platností od 1. 1. 2025. Roman Šuster dosud vykonával funkci bez nároku na finanční kompenzaci. 

Dle současného finančního výhledu by pro tento výdaj měl být v rozpočtu na rok 2025 prostor. 

Usnesení: VV předložený záměr schvaluje a pověřuje PM jeho zapracováním do rozpočtu na rok 

2025. 

Zápis pořídil: Jiří Boháček 

Schváleno dne: 27. 8. 2024 


